



JABATAN WARISAN NEGARA
KEMENTERIAN PELANCONGAN, SENI DAN BUDAYA MALAYSIA

KENYATAAN TAWARAN TENDER TERBUKA

1. Tender ini adalah terbuka kepada firma perunding yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan** di bawah kod bidang seperti dibawah untuk mengambil bahagian didalam pelawaan berikut:

NoTender	Butir Pelawaan	Kod Bidang	Taklimat dan Lawatan Tapak	Tempat & Tarikh Dokumen Mulai Dijual	Tempat, Tarikh dan Waktu Tender Ditutup	Syarat Utama Pelawaan
JWN.PBN.400-5/177	<p>Penyediaan Dossier Pencalonan, Conservation Management Plan (CMP) Dan Special Area Plan (SAP) Bagi Pencalonan Pusat Kawalan Kusta Negara (PKKN), Sungai Buloh, Selangor Sebagai Tapak Warisan Dunia UNESCO</p> <p><u>Jenis Tender :</u> Tender terbuka tanpa pra kelayakan</p>	330206 (Perancang Bandar Dan Wilayah)	Tiada lawatan tapak akan dibuat.	<p><u>Dokumen mula dijual</u> 4 Jun 2021 (Jumaat)</p> <p><u>Jualan Dokumen</u> Dokumen pelawaan akan diemel kepada perunding yang berjaya melepasi saringan. Perunding wajib mendaftar di pautan berikut</p> <p><u>https://forms.gle/q8aCpCfCqiYNVLi8</u></p> <p>bermula 28 Mei 2021 sehingga 2 Jun 2021 sebelum jam 5 petang.</p> <p><u>Harga dokumen</u> RM0.00</p>	<p><u>Tempat</u> Jabatan Warisan Negara, Blok B, Bangunan Sultan Abdul Samad, Jalan Raja, 50050 Kuala Lumpur</p> <p><u>Tarikh</u> 24 Jun 2021 (Khamis)</p> <p><u>Masa</u> 12.00 tengah hari</p> <p>(Tawaran tender yang dihantar selepas jam 12.00 tengah hari pada tarikh tutup tidak akan dipertimbangkan)</p>	<p><u>Syarat-syarat yang PERLU dipenuhi bagi menerima dokumen pelawaan:</u></p> <ol style="list-style-type: none">Berdaftar dengan Kementerian Kewangan dan tempoh pendaftaran masih sah serta berdaftar di bawah kod bidang yang ditetapkan.Berdaftar dengan Lembaga Perancang Bandar Malaysia (LPBM) dan tempoh pendaftaran masih sah semasa tarikh tutup tender.Berdaftar dengan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) dan tempoh pendaftaran masih sah.

2. Syarat-syarat am, arahan dan maklumat lanjut mengenai pelawaan ini adalah dijelaskan di dalam Dokumen Pelawaan yang akan diemel kepada firma perunding yang melepasi saringan pada 4 Jun 2021 (Jumaat).
3. Cadangan Teknikal dan Kos hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berasingan yang berlarki dan ditandakan dengan jelas di sebelah kiri setiap sampul surat berkenaan "Cadangan Teknikal" dan "Cadangan Kos" beserta No Rujukan dan Butir-Butir Pelawaan dan dimasukkan ke dalam dalam peti tender pada tarikh tutup yang ditetapkan ke alamat di atas. Kegagalan firma perunding melaksanakan arahan ini boleh menyebabkan tawaran tender yang dikemukakan DITOLAK.
4. Iklan ini boleh diakses dengan melayari laman web rasmi Jabatan Warisan Negara di alamat www.heritage.gov.my, www.motac@gov.my dan myprocurement.treasury.gov.my.